



# ໂຮງຮຽນວັນອາທິດ

ວັນອາທິດທີ 11 ເດືອນເມສາ 2021 (04-11-2021)

## ການງານຂອງພຣະວິນຍານບໍຣິສຸດ

ການແຫ່ຂວນອັນໃດທີ່ທ່ານໄດ້ເບິ່ງຫຼືໄດ້ເຂົ້າມີສ່ວນຮ່ວມ?

**ຈຸດສຳຄັນໃນບົດຮຽນ:** ພຣະວິນຍານບໍຣິສຸດຂຍາຍການງານຂອງພຣະເຢຊູ.

**ພຣະຄຳພີຕອບສນອງຕໍ່ຊີວິດ:**

ເມືອງ New Orleans (ນິວ ອໍລິນ) ແມ່ນເປັນທີ່ຮູ້ຈັກວ່າເປັນເມືອງແຫ່ງການຈັດງານລ້ຽງທີ່ບໍ່ມີວັນສິ້ນສຸດ, ແຕ່ມັນຍັງເປັນເມືອງຂອງການແຫ່ຂວນ. ຂວນແຫ່ທີ່ຫຼາກຫຼາຍ! ໂດຍເກືອບບໍ່ມີເງິນເລີຍ, ທ່ານສາມາດເຂົ້າຂວນແຫ່ໄດ້. ພິທີແຕ່ງງານບໍ່? ມີຂວນແຫ່. ສະຫຼອງວັນເກີດບໍ່? ມີຂວນແຫ່. ການສລອງເພາະວ່າມັນແມ່ນວັນພະຫັດບໍ່? ກໍມີຂວນແຫ່. ເມື່ອຂວນແຫ່ລົງມາຕາມຖານິນ, ມັນຈັບຄວາມສົນໃຈຂອງທຸກໆຄົນ-ບໍ່ວ່າພວກເຂົາຕ້ອງການຄວາມສົນໃຈຂອງພວກເຂົາຫຼືບໍ່! ທຸກໆຄົນເຫັນການແຫ່ຂວນແລະແນ່ນອນໄດ້ຍິນມັນ (ແລະສ່ວນໃຫຍ່ມັກຈະມີຄວາມບໍ່ສະດວກໃນມັນ). ການແຫ່ຂວນບໍ່ໄດ້ໝາຍຄວາມວ່າເປັນສິ່ງລັບໆລ້ຽງແລະງຽບເຫງົາ.

ປະຊາຊົນໃນຂວນແຫ່ເຮັດສິ່ງທີ່ພວກເຂົາສາມາດເຮັດໄດ້ເພື່ອດຶງດູດຄວາມສົນໃຈບາງສິ່ງບາງຢ່າງທີ່ພວກເຂົາຖືວ່າມີຄ່າໃນການສລອງ. ບົດບາດຂອງພຣະວິນຍານບໍຣິສຸດແມ່ນຄ້າຍຄືກັບການແຫ່ຂວນນັ້ນ, ແຕ່ດ້ວຍເຫດຜົນທີ່ຍິ່ງໃຫຍ່ກວ່ານີ້. ພຣະອົງເຮັດວຽກຢ່າງບໍ່ອິດເມື່ອຍໃນການຂຍາຍວຽກງານຂອງພຣະເຢຊູ. ພຣະອົງເຮັດວຽກຢູ່ໃນແລະຕອດຊີວິດຂອງພວກເຮົາເພື່ອດຶງດູດຄວາມສົນໃຈໃຫ້ກັບບາງຄົນທີ່ມີຄ່າໃນການສລອງ. ເພາະວ່ານັ້ນແມ່ນບົດບາດຂອງພຣະວິນຍານບໍຣິສຸດ, ເປັນຫຍັງພວກເຮົາຈຶ່ງໃຊ້ເວລາເລັກນ້ອຍລົມກັນກ່ຽວກັບພຣະອົງ? ພຣະເຢຊູໄດ້ໃຫ້ຄວາມເຂົ້າໃຈທີ່ຍິ່ງໃຫຍ່ແກ່ພວກເຮົາເຂົ້າໃນການສົນທະນາ-ສັ້ນໆ-ລະຫວ່າງພາກສ່ວນພຣະເຈົ້າຕຣິເອກະນຸພາບ.

**ພຣະຄຳພີກ່າວວ່າຢ່າງໃດ?** (ເບິ່ງຕາມຫົວຂໍ້ 1, 2, ແລະ 3, )

### ສຶກສາພຣະຄຳພີ

#### 1. ໂຢຮັນ 15:26-27

26. ແຕ່ເມື່ອອົງພຣະຜູ້ຊ່ວຍຜູ້ທີ່ເຮົາມີຈະໃຊ້ມາຈາກພຣະບິດາທາທ່ານທັງຫຼາຍ ຄືພຣະວິນຍານແຫ່ງຄວາມຈິງຊຶ່ງອອກຈາກພຣະບິດາ ໄດ້ສະເດັດມາແລ້ວ ພຣະອົງນັ້ນແຫຼະ, ຈະຊົງເປັນພຍານໃຫ້ແກ່ເຮົາ. ສ່ວນທ່ານທັງຫຼາຍກໍເປັນພຍານເໝືອນກັນ ເພາະວ່າພວກທ່ານຢູ່ກັບເຮົາຕັ້ງແຕ່ຕົ້ນມາແລ້ວ.

ການອອກໄປແມ່ນຍາກ. ໃນເວລາທີ່ຂ້າພະເຈົ້າກຳລັງເຮັດວຽກກ່ຽວກັບປະລິນຍາເອກຂອງຂ້າພະເຈົ້າ, ຂ້າພະເຈົ້າກຳລັງລ້ຽງດູໂບດ, ຊຶ່ງໝາຍຄວາມວ່າຊີວິດຂອງຂ້າພະເຈົ້າຫຍຸ້ງຫຼາຍໃນສິ່ງທີ່ເບິ່ງຄືວ່າເປັນທົດສັດ. ນອກເໜືອໄປຈາກໜ້າທີ່ປົກກະຕິຂອງຂ້າພະເຈົ້າຢູ່ໂບດແລະປະກາດໃນວັນອາທິດ, ຂ້ອຍຍັງໄດ້ເດີນທາງໄປໂຮງຮຽນທຸກໆອາທິດ. ນີ້ໝາຍຄວາມວ່າຂ້ອຍກຳລັງບິນຢູ່ເລື້ອຍໆ-ແລະອອກຈາກເຮືອນຢູ່ສເມີ. ມັນກາຍເປັນເຮືອງປົກກະຕິ, ແຕ່ມັນບໍ່ງ່າຍທີ່ຈະຂັບລົດຈາກຄອບຄົວຂອງຂ້ອຍໄປທີ່ສະໜາມບິນ. ແລະມັນບໍ່ແມ່ນເຮືອງງ່າຍສຳລັບພວກເຂົາທີ່ຈະເບິ່ງຂ້ອຍໄປ.

ມັນບໍ່ງ່າຍປານໃດສຳລັບສາວິກຂອງພຣະເຢຊູ, ໃນຕອນກາງຄືນກັບພວກສາວິກກ່ອນການຈັບກຸມພຣະອົງ, ພຣະອົງໄດ້ເຮັດໃຫ້ດີຂຶ້ນ (ໂຢຮັນ 14). ພຣະອົງໄດ້ອະທິບາຍກ່ຽວກັບຂອງຂ້ວນ-ແຕ່ນີ້ບໍ່ແມ່ນຂອງຂ້ວນເໝືອນສິ່ງອື່ນໆ! ຂອງຂວັນແມ່ນພຣະວິນຍານບໍຣິສຸດ, ພຣະວິນຍານຂອງພຣະເຈົ້າຈະເຮັດສອງຢ່າງສຳລັບພວກເຂົາ.

ພຣະວິນຍານບໍລິສຸດຈະເປັນພຍານກ່ຽວກັບພຣະເຢຊູ ແລະພຣະອົງຈະໃຫ້ອຳນາດແກ່ພວກສາວົກ ໃຫ້ເປັນພຍານກ່ຽວກັບພຣະເຢຊູ. ກ່ອນທີ່ພຣະອົງຈະຂຶ້ນໄປສະໄໝ, ພຣະເຢຊູໄດ້ເຕືອນພວກສາວົກຂອງພຣະອົງກ່ຽວກັບຂອງຂວັນນີ້ດັ່ງທີ່ພຣະອົງກ່າວວ່າ, "ແຕ່ທ່ານທັງຫຼາຍຈະໄດ້ຮັບພຣະຣາຊທານຣິດເດດ ເມື່ອພຣະວິນຍານບໍລິສຸດຈະສະເດັດມາເຖິງພວກທ່ານ ແລະພວກທ່ານຈະເປັນພຍານຝ່າຍເຮົາໃນກຸງເຢຣູຊາເລັມ, ຕລອດທົ່ວແຂວງຢູດາຍ, ກັບແຂວງຊາມາເຣັງ, ແລະຈົນເຖິງທີ່ສຸດປາຍແຜ່ນດິນໂລກ." ພວກສາວົກອາດຈະບໍ່ເຂົ້າໃຈວ່າຄຳເວົ້າສອງຢ່າງນີ້ມີປະສິດຕິພາບສູງປານໃດ, ແຕ່ພວກເຂົາຈະຮູ້ທັນທີ. ກິຈການ 2 ບັນທຶກຄັ້ງທຳອິດທີ່ພວກເຂົາເຫັນພະລັງຂອງພຣະວິນຍານບໍລິສຸດໃນຊີວິດຂອງພວກເຂົາເອງ. ຢູ່ກຸງເຢຣູຊາເລັມ, ເທສການເພິນເຕຄໍສະເຕແມ່ນໃກ້ຈະສິ້ນສຸດລົງ, ແລະຊາວຢິວຈາກທົ່ວໂລກມາສເລີມສລອງ. ໃນວັນເພິນເຕຄໍສະເຕ, ການສເລີມສລອງໄດ້ຫັນໄປສູ່ຄວາມປະລາດໃຈ. ໂດຍບໍ່ມີການເຕືອນ, ພຣະວິນຍານບໍລິສຸດໄດ້ມາຢ່າງໄວວາແລະເຮັດໃຫ້ສິ່ງທີ່ບໍ່ເຄີຍມີມາກ່ອນເກີດຂຶ້ນ.

*ທ່ານໄດ້ປະສົບກັບພຣະວິນຍານບໍລິສຸດຊ່ວຍທ່ານໃນການປະກາດພຣະເຢຊູເມື່ອໃດ?*

“ພວກເຂົາໄດ້ເຫັນລິ້ນຄືກັບແປວໄຟທີ່ແຍກອອກຈາກກັນແລະພັກຢູ່ເທິງພວກເຂົາແຕ່ລະຄົນ. ຫຼັງຈາກນັ້ນພວກເຂົາທຸກຄົນໄດ້ເຕັມໄປດ້ວຍພຣະວິນຍານບໍລິສຸດແລະເລີ່ມເວົ້າໃນພາສາທີ່ແຕກຕ່າງກັນ, ຍ້ອນວ່າພຣະວິນຍານໄດ້ເປີດໃຊ້ພວກເຂົາ” (ກິຈການ 2:3-4), ຄືກັບທີ່ພຣະເຢຊູໄດ້ກ່າວໃນໂຍຮັນ 15, ພຣະວິນຍານບໍລິສຸດໄດ້ມອບອຳນາດໃຫ້ພວກສາວົກປະກາດ ໃນພຣະຄຳ ກິຈການ, ພວກເຮົາເຫັນຄົນອື່ນເຮັດສິ່ງທີ່ໜ້າ ຈຶ່ງດຶງໂດຍພຣະວິນຍານບໍລິສຸດ-ແລະທຸກໆຄັ້ງ, ຈຸດປະສົງແມ່ນເພື່ອປະກາດຂ່າວປະເສີດຂອງພຣະເຢຊູ.

ໃນຄະນະກຳມະການທີ່ຍິ່ງໃຫຍ່ (ມັດທາຍ 28:18-20), ພຣະເຢຊູໄດ້ເອີ້ນພວກສາວົກຂອງພຣະອົງ-ແລະພວກເຮົາ! ພວກເຮົາຕ້ອງເພິ່ງອາສັຍພຣະວິນຍານບໍລິສຸດຂອງພຣະອົງໃນຊີວິດຂອງພວກເຮົາ. ພວກເຮົາບໍ່ເຄີຍຢູ່ຄົນດຽວ. ພວກເຮົາບໍ່ເຄີຍຖືກລືມຫຼືປະໄວ້ທີ່ຈະດູຖຸກຕົວເອງ. ພຣະເຢຊູໄດ້ມອບໜ້າທີ່ໃຫ້ພວກເຮົາ, ແລະຈາກນັ້ນພຣະອົງໄດ້ມອບອຳນາດໃຫ້ພວກເຮົາເພື່ອປະຕິບັດມັນ. ວິທີການທີ່ພຣະວິນຍານບໍລິສຸດເຮັດວຽກຜ່ານພວກເຮົາສາມາດແຕກຕ່າງກັນ, ແຕ່ວ່າມັນແມ່ນສເມີໄປເພື່ອຈຸດປະສົງທີ່ຊື່ໄປແລະເປັນພຍານກ່ຽວກັບພຣະເຢຊູ.

**2. ໂຍຮັນ 16:7-11**

7. ຢ່າງໃດກໍຕາມ, ເຮົາກໍບອກຄວາມຈິງຕໍ່ທ່ານທັງຫຼາຍວ່າ ການທີ່ເຮົາຈາກໄປນັ້ນເປັນປໂຍດແກ່ທ່ານທັງຫຼາຍ ເພາະຖ້າເຮົາບໍ່ໄປ ອົງພຣະຜູ້ຊ່ວຍນັ້ນຈະບໍ່ໄດ້ສະເດັດມາຫາພວກທ່ານ ແຕ່ຖ້າເຮົາໄປແລ້ວ ເຮົາກໍຈະໃຊ້ພຣະອົງນັ້ນມາຫາພວກທ່ານ. 8. ເມື່ອພຣະອົງສະເດັດມາແລ້ວ ພຣະອົງນັ້ນແຫຼະ, ຈະຊົງບັນດິນໃຫ້ໂລກຮູ້ແຈ້ງໃນເຣື່ອງຄວາມຜິດບາບ, ຄວາມຊອບທັມ, ແລະການພິພາກສາ. 9. ໃນເຣື່ອງຄວາມຜິດບາບນັ້ນ ຄືເພາະເຂົາບໍ່ວາງໃຈເຊື່ອໃນເຮົາ. 10. ໃນເຣື່ອງຄວາມຊອບທັມນັ້ນ ຄືເພາະເຮົາໄປຫາພຣະບິດາແລະພວກທ່ານຈະບໍ່ເຫັນເຮົາອີກ. 11. ສ່ວນເຣື່ອງການພິພາກສານັ້ນ ຄືເພາະຜູ້ປົກຄອງໂລກນີ້ໄດ້ຖືກພິພາກສາແລ້ວ.

ເລື້ອຍໆ, ພວກເຮົາຕາບອດຕໍ່ຄວາມບົກຜ່ອງຂອງພວກເຮົາ. ພວກເຮົາສາມາດເປັນຄົນຕາບອດກັບບາບໃນຊີວິດຂອງເຮົາ. ບົດບາດນຶ່ງຂອງພຣະວິນຍານບໍລິສຸດແມ່ນເຮັດໃຫ້ພວກເຮົາຮູ້ເຖິງຄວາມບາບຂອງພວກເຮົາ-ແລະພຣະອົງເຮັດວຽກຜ່ານພວກເຮົາເພື່ອເຮັດໃຫ້ຄົນອື່ນຮູ້ເຖິງຄວາມບາບແລະຄວາມຈິງຂອງຂ່າວປະເສີດ. ຈົ່ງສັງເກດວ່າ ພຣະເຢຊູໄດ້ກ່າວວ່າ, "ເຮົາຈະສົ່ງພຣະອົງໄປຫາທ່ານ," ແລະ "ເມື່ອພຣະອົງມາ, ພຣະອົງຈະຕັດສິນໃຈໃຫ້ໂລກ." ແບ່ງບັນພຣະກິດຕິຄຸນແລະການເປັນພຍານສຳລັບພຣະຄຣິດ, ພຣະວິນຍານຈະໃຊ້ພຍານຂອງພວກເຮົາເພື່ອຕັດສິນຜູ້ທີ່ບໍ່ເຊື່ອໃນສາມບ່ອນນີ້.

- **ບາບ.** ພຣະວິນຍານບໍລິສຸດເຊື່ອພວກເຮົາກ່ຽວກັບບາບທັງໝົດ, ແຕ່ບາບທີ່ພຣະເຢຊູໄດ້ກ່າວເຖິງນີ້ແມ່ນບາບຂອງຄວາມບໍ່ເຊື່ອຖື. ດັ່ງທີ່ພຣະອົງໄດ້ອະທິບາຍຢູ່ໃນຂໍ້ທີ 9: “ກ່ຽວກັບບາບ, ເພາະວ່າພວກເຂົາບໍ່ເຊື່ອໃນເຮົາ.”
- **ຄວາມຊອບທັມ.** ແມ່ນແຕ່ຄົນທີ່ບໍ່ເຊື່ອກໍສາມາດມີແນວຄິດທີ່ວ່າຄວາມຊອບທັມເປັນແນວໃດ, ແຕ່ວ່າພຣະວິນຍານບໍລິສຸດເຊື່ອພວກເຮົາກ່ຽວກັບຄວາມຊອບທັມຂອງພຣະຄຣິດ. ພຣະອົງນຳພາພວກເຮົາໃຫ້ເບິ່ງຄວາມຈິງຂອງພຣະເຢຊູວ່າຊົງເປັນຜູ້ໃດ: ຄົນຊອບທັມ, ພຣະບຸດຂອງພຣະເຈົ້າທີ່ຊອບທັມ. ພຣະເຢຊູຊື້ແຈງເຣືອງນີ້ໃນຂໍ້ທີ 10: “ເຣືອງຄວາມຊອບທັມນັ້ນ ຄືເພາະເຮົາໄປຫາພຣະບິດາແລະພວກທ່ານຈະບໍ່ເຫັນເຮົາອີກ.”
- **ການພິພາກສາ.** ວຽກງານຂອງຊາຕານແລະບາບຂອງພວກເຮົາຖືກຕັດສິນລົງເທິງໄມ້ກາງແຂນຂອງພຣະຄຣິດ. ບາບຂອງພວກເຮົາຖືກຕັດສິນແລະຈັດການກັບການຕາຍຂອງພຣະເຢຊູ, ແລະຄວາມລອດສຳເລັດສົມບູນ. ໃນຂໍ້ທີ 11, ພຣະເຢຊູຊື້ແຈງວ່າ: “ກ່ຽວກັບການພິພາກສາ, ເພາະວ່າຜູ້ປົກຄອງໂລກນີ້ໄດ້ຖືກພິພາກສາແລ້ວ.” ໃນຂະນະທີ່ພວກເຮົາແບ່ງປັນຄວາມຈິງຂອງຂ່າວປະເສີດ, ພຣະວິນຍານເຊື່ອໝັ້ນຕໍ່ຄວາມບໍ່ເຊື່ອຖືຂອງຄວາມເປັນຈິງຂອງບາບຂອງລາວ, ຄວາມຈິງຂອງພຣະເຢຊູແມ່ນໃຜ, ແລະວິທີການທີ່ຄວາມບາບແລະການພິພາກສາຂອງລາວຖືກຈັດການກັບໄມ້ກາງແຂນ. ເມື່ອບຸກຄົນໃດນຶ່ງມາຫາພຣະຄຣິດ, ພຣະວິນຍານບໍລິສຸດທີ່ເຂົ້າມາອາສັຍຢູ່ໃນພຣະອົງຍັງສືບຕໍ່ມີຄວາມຜິດໃນເວລາທີ່ລາວເຮັດບາບ. ໃນເວລາທີ່ພຣະເຢຊູໄດ້ຍ່າງໄປກັບພວກສາວົກຂອງພຣະອົງ, ພວກເຮົາມີຄູ່ມືທີ່ດີທີ່ສຸດທີ່ທຸກຄົນສາມາດຂໍໄດ້: ທຸກສິ່ງທີ່ພວກເຮົາຕ້ອງເຮັດຄືການຖາມພຣະເຢຊູ! ພວກເຮົາສາມາດແນມເບິ່ງພຣະອົງແລະຕິດຕາມພຣະບາດຂອງພຣະອົງ. ແຕ່ພຣະເຢຊູຊົງເປັນພຽງຄົນດຽວ, ແລະພຣະອົງສາມາດຢູ່ບ່ອນດຽວໃນເວລາດຽວກັນ. ພຣະວິນຍານບໍລິສຸດສະຖິດຢູ່ໃນຜູ້ທີ່ເຊື່ອທຸກຄົນ, ແລະພຣະອົງໄດ້ເຮັດທຸກສິ່ງທຸກຢ່າງເພື່ອພວກເຮົາທີ່ພຣະເຢຊູໄດ້ກະທຳເພື່ອພວກສາວົກຂອງພຣະອົງ. ຜູ້ຕິດຕາມຂອງພຣະຄຣິດມີພຣະວິນຍານດຽວກັນທີ່ພຣະເຢຊູໄດ້ສັນຍາໄວ້ກັບພວກສາວົກຂອງພຣະອົງ, ແລະພຣະອົງສະຖິດຢູ່ພາຍໃນພວກເຮົາເພື່ອສ້າງຄວາມເຂັ້ມແຂງແລະນຳ ພາພວກເຮົາໃນວິທີທາງຕ່າງໆທີ່ເຮັດໃຫ້ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າພໍໃຈ.

ເມື່ອໃດທີ່ທ່ານໄດ້ເຫັນພຣະວິນຍານບໍລິສຸດນຳເອົາຄວາມເຊື່ອໝັ້ນມາໃຫ້ຜູ້ໃດຜູ້ນຶ່ງ?

**3. ໂຢຮັນ 16:12-15**

27. ເຮົາຍັງມີອີກຫຼາຍສິ່ງທີ່ຈະບອກແກ່ທ່ານທັງຫຼາຍ ແຕ່ດຽວນີ້ພວກທ່ານບໍ່ອາດຈະທົນໄດ້. ແຕ່ເມື່ອພຣະອົງນັ້ນຄືພຣະວິນຍານແຫ່ງຄວາມຈິງຈະສະເດັດມາແລ້ວ ພຣະອົງຈະນຳທ່ານທັງຫຼາຍໄປສູ່ຄວາມຈິງທັງໝົດ ເພາະພຣະອົງຈະບໍ່ກ່າວແຕ່ລຳພັງຂອງພຣະອົງເອງ ແຕ່ພຣະອົງຊົງໄດ້ຍິນສິ່ງໃດກໍຈະຊົງກ່າວສິ່ງນັ້ນ ແລະຈະຊົງປະກາດໃຫ້ທ່ານທັງຫຼາຍຮູ້ເຖິງສິ່ງເຫຼົ່ານີ້ທີ່ຈະເກີດຂຶ້ນ. ພຣະອົງຈະຊົງໃຫ້ເຮົາໄດ້ຮັບກຽດ ເພາະວ່າພຣະອົງຈະຊົງເອົາສິ່ງທີ່ເປັນຂອງເຮົາມາປະກາດແກ່ທ່ານທັງຫຼາຍ. ທຸກໆສິ່ງທີ່ພຣະບິດາຊົງມີຢູ່ນັ້ນກໍເປັນຂອງເຮົາ ເຫດສັນນັ້ນເຮົາຈຶ່ງກ່າວວ່າ ພຣະວິນຍານຊົງເອົາສິ່ງຊຶ່ງເປັນຂອງເຮົານັ້ນມາປະກາດແກ່ທ່ານທັງຫຼາຍ.

ພຣະວິນຍານບໍລິສຸດໄດ້ນຳພາທ່ານໄປສູ່ຄວາມຈິງທັງໝົດແນວໃດ?

ພຣະວິນຍານບໍລິສຸດສແວງຫາທີ່ຈະສັຣເສີນພຣະຄຣິດ. ພຣະວິນຍານບໍລິສຸດບໍ່ໄດ້ສົນໃຈຕົວເອງ; ແຕ່ພຣະອົງໄດ້ແນມເບິ່ງພຣະເຢຊູ, ກະສັດທີ່ຖືກຟື້ນຄືນຊີວິດ. ໃນຂໍ້ 13-14, ພຣະເຢຊູໄດ້ລະບຸຫຼາຍສິ່ງທີ່ພຣະວິນຍານບໍລິສຸດເຮັດ:

- ພຣະອົງນຳພາພວກເຮົາໄປສູ່ຄວາມຈິງທັງໝົດ.

- ພຣະອົງເວົ້າຖ້ອຍຄໍາຂອງພຣະເຢຊູຕໍ່ພວກເຮົາ.
- ພຣະອົງສັຣເສີນພຣະບຸດ.

ວຽກເຫຼົ່ານີ້ບໍ່ໄດ້ແຍກອອກຈາກກັນແລະກັນ. ເວົ້າອີກຢ່າງນຶ່ງ, ໂດຍການນໍາພາພວກເຮົາໄປສູ່ຄວາມຈິງທັງໝົດ, ພຣະວິນຍານບໍລິສຸດກໍກໍາລັງຍົກຍ້ອງພຣະເຢຊູເຊັ່ນກັນ. ການນໍາ ເອົາກຽດຕິຍົດແລະກຽດຕິຍົດມາສູ່ພຣະເຢຊູແມ່ນພາກສ່ວນນຶ່ງຂອງທຸກສິ່ງທີ່ພຣະວິນຍານເຮັດ. ພວກເຮົາສາມາດເຫັນໄດ້ວ່າທຸກໆວິທີທາງທີ່ພຣະວິນຍານບໍລິສຸດເຮັດວຽກ. ຍົກຕົວຢ່າງ, ວຽກງານຂອງພຣະວິນຍານບໍລິສຸດແມ່ນຫົວຂໍ້ຫຼັກໃນໂຣມ 8.

- ພຣະວິນຍານບໍລິສຸດຊ່ວຍພວກເຮົາໃຫ້ທໍາລາຍການກະທໍາຂອງເນື້ອໜັງ (ຂໍ້ 13).
- ພຣະວິນຍານບໍລິສຸດນໍາພາພວກເຮົາແລະຊີ້ນໍາ ເສັ້ນທາງຂອງພວກເຮົາ (ຂໍ້ 14).
- ພຣະວິນຍານບໍລິສຸດເປັນພະຍານວ່າພວກເຮົາເປັນຂອງພຣະຄຣິດ (ຂໍ້ທີ 16).

ວິທີທີ່ພຣະວິນຍານເຮັດສິ່ງເຫຼົ່ານີ້ສິ່ງຜົນກະທົບໂດຍກົງຕໍ່ວິທີທີ່ເຮົາສັຣເສີນພຣະຜູ້ຊ່ວຍໃຫ້ລອດຂອງເຮົາ. ໃນຖານະເປັນພຣະວິນຍານຊ່ວຍພວກເຮົາໃຫ້ປະທານຊີວິດການກະທໍາທີ່ເປັນເນື້ອໜັງ, ພວກເຮົາບໍ່ໄດ້ຍ່າງໄປເປັນເດັກນ້ອຍແຫ່ງຄວາມມືດອີກຕໍ່ໄປ, ແຕ່ຄືກັບເດັກນ້ອຍຂອງຄວາມສະຫວ່າງ-ແລະນັ້ນນໍາຄວາມສ່ຽງຮາສີມາທາພຣະເຢຊູ, ຜູ້ທີ່ເປັນແສງສະຫວ່າງ. ພຣະວິນຍານຊີ້ນໍາທາງເຮົາໄປສູ່ການກະທໍາ ທີ່ໃຫ້ກຽດແກ່ພຣະຄຣິດ. ການຍືນຍັນຂອງພຣະວິນຍານວ່າພວກເຮົາເປັນຂອງພຣະຄຣິດເຮັດໃຫ້ພວກເຮົາມີຄວາມໝັ້ນໃຈທີ່ຈະບອກຄົນອື່ນກ່ຽວກັບຄວາມສໍາພັນຂອງພວກເຮົາກັບພຣະຄຣິດ. ທຸກໆຄັ້ງ, ພຣະວິນຍານບໍລິສຸດຜູ້ທີ່ສະຖິດຢູ່ພາຍໃນຜູ້ທີ່ເຊື່ອໃຫ້ທ່ານມີເຄື່ອງມືໃນການດໍາເນີນຊີວິດທີ່ມີກຽດຕິຍົດຂອງພຣະຄຣິດ. ການຮຽນຮູ້ທີ່ຈະເຊື່ອຟັງພຣະອົງແມ່ນຂະບວນການ, ແຕ່ມັນຈະເປັນການເດີນທາງທີ່ມີຄວາມສຸກທີ່ສຸດໃນຊີວິດຂອງທ່ານ.

*ມີວິທີໃດແດ່ທີ່ພຣະວິນຍານບໍລິສຸດໄດ້ໃຊ້ກຸ່ມຂອງພວກເຮົາເພື່ອສັຣເສີນພຣະເຢຊູ?*

### ນໍາໃຊ້ໃນຊີວິດ

ເມື່ອທ່ານຮຽນຮູ້ທີ່ຈະຟັງພຣະວິນຍານບໍລິສຸດ, ທ່ານຈະຕອບສນອງແນວໃດ? ເລືອກນຶ່ງໃນການນໍາໃຊ້ໃນຊີວິດຕໍ່ລົງໄປນີ້:

- **ສາລະພາບ.** ພຣະວິນຍານບໍລິສຸດສະເດັດມາພ້ອມກັບພວກເຮົາເພື່ອເຮັດໃຫ້ພວກເຮົາເຊື່ອບາບ. ຖ້າພຣະອົງກໍາລັງ ຕັດສິນທ່ານຈາກບາບທີ່ບໍ່ໄດ້ລະບຸ, ໃຊ້ເວລາສອງສາມນາທີຄູ່ເຂົ້າຂອງທ່ານເພື່ອກັບໃຈຈາກບາບນັ້ນ.
- **ຍືນສເນີ.** ອະນຸຍາດໃຫ້ພຣະວິນຍານບໍລິສຸດເຕີມທ່ານແລະຄວບຄຸມຊີວິດທ່ານ. ຂຶ້ນຢູ່ກັບພຣະອົງເພື່ອນໍາພາຂັ້ນຕອນ ຕອນຂອງທ່ານ.
- **ແບ່ງປັນ.** ອະນຸຍາດໃຫ້ພຣະວິນຍານບໍລິສຸດນໍາໃຊ້ທ່ານເວົ້າກ່ຽວກັບພຣະເຢຊູກັບຄົນອື່ນ. ຈົ່ງໄວ້ວາງໃຈພຣະອົງເພື່ອນໍາພາການສົນທະນາແລະໃຫ້ທ່ານເວົ້າຄໍາທີ່ໃຫ້ກຽດຕິຍົດຕໍ່ພຣະຄຣິດ.

ພຣະວິນຍານບໍລິສຸດເຂົ້າມາໃນຊີວິດຂອງພວກເຮົາເພື່ອຊ່ວຍພວກເຮົາຂຍາຍວຽກງານຂອງພຣະເຢຊູ. ເມື່ອພວກເຮົາໃຊ້ເວລາຫຼາຍກວ່າທີ່ຈະຟັງພຣະອົງ, ການເຊື່ອຟັງການຊີ້ນໍາຂອງພຣະອົງຈະງ່າຍຂຶ້ນ.

ອຸປຸຸ້ມໂດຍລາວຊາວເທີນປັບຕິດສັມພັນ [www.lsb.org](http://www.lsb.org) ແປໂດຍ PA.